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V současnosti vedu menší video post produkci. Dříve jsem pracoval v rozvojových projektech 
v méně rozvinutých oblastech světa. Především v oblasti vzdělání a zemědělství. 
 
Do školské rady ZŠ Korunka jsem byl zvolen jako zástupce rodičů pro uplynulé volební období. 
Rád bych zúročil zkušenosti z práce ve školské radě, ve škole mám nyní další dítě v prvním 
ročníku, a proto znovu kandiduji pro další volební období. 
 
Ve školské radě se zajímám se o následující témata: 
Kvalita prostředí a vztahů v kolektivu. Prevence šikany. Etická výchova. 
Zlepšení komunikace školy a rodičů a zapojení rodičů. 
Zahraniční spolupráce.  
Schopnosti školy pružně reagovat na potřeby současnosti (např. projektové vyučování). 
 


